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W wywiadzie Grzegorz Braun zwraca uwagę, że wydarzenia na
Słowacji mogą być swoistym ostrzeżeniem dla innych, ale to nie
znaczy, że powinniśmy poczuć strach. Wręcz przeciwnie. Należy
wyzbyć się wszelkich złudzeń co do kursu, który obrała Europa.
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